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SLOVENSKO: Vražda je úmyselný trestný čin. To sa zhodneme. Ak niekto umiera na smrteľnú
chorobu a existuje možnosť pomôcť mu liekom, ktorý ho určite zachráni, je to jeho povinnosť.

Zo všetkých kútov sveta, ale rovnako aj z nášho Slovenska prúdia už týždne/mesiace informácie o
„zázračnom“ lieku Ivermektin. Je zázračný? Nie, nebudem to rozoberať, nie som lekár, ani to
nebudem naťahovať. Tento liek nezachráni všetkých, ale podľa dostupných údajov, skúseností a
štatistík – tých skutočných, nie zmanipulovaných – zachráni viac ako 90 percent pacientov. Teraz
mám na mysli tých, ktorí už sú v nemocnici, takže sú tam tom zle, alebo sú už na umelej pľúcnej
ventilácii. Áno, 90 percent ľudí na Slovensku z tých, ktorí zomrel posledné cca 2 mesiace mohli žiť.

Dodnes je mŕtvych na Covid19 niečo cez 7000 ľudí. Ivermektin bol ako liek známy cca od čísla 3000,
takže 4000 ľudí malo a muselo dostať šancu sa vyliečiť. Ak berieme, že nepomôže cca 10-tim
percentám, tak 3600 ľudí tu s nami malo byť. Ale nie je. Prečo?

Mnohí Slováci sa pýtajú, veď Ivermektin sa vyrába v Nitre, v Žiline sú ho plné sklady, dokonca ho
priviezli nedávno celý kamión z Poľska. Tak prečo ho títo ľudia nedostali? Prečo museli zomrieť, keď
liek, ktorý 2-3 dni po podaní stavia naozaj ťažko chorého človeka na nohy a po zhruba piatich dňoch
je negatívny a môže ísť z nemocnice domov? Prečo vláda nezasypala Slovensko Ivermektínom?

Peniaze, mamon, moc. Áno, je to stále o tom istom. O peniazoch. A nie malých, ale…

A teraz odpovede. Vláda SR veľmi dobre vie o účinkoch Ivermektinu, že zachraňuje ľudské životy. Vie
o tom, že ho máme na Slovensku dostatok, stačí ho iba rozdávať, prípadne za symbolickú sumu
predávať v lekárni. No zároveň vie, že keby sme ho nasadili tak plošne, ako nechutné celoplošné
testovanie, o 2 týždne by sme zhodili rúška, otvorili obchody, školy, atď atď… o 14 dní by sme boli
schopní vrátiť sa do normálu. No bol by v tom jeden problém. Nie pre nás, pre 5 a pol milióna
Slovákov. Pre nás by to bolo šťastie. Problém by to bol pre vládu SR. Pretože Ivermektin pre tých
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darmožráčov nie je biznis. z neho nemajú vôbec nič, žiaden zisk. Zisk majú z plošného testovania
nechutnými šmejdami – ATG testami, ktoré celý svet (myslím svet odborníkov) označil za úplný a
nepoužiteľný odpad. To sú tie desiatky miliónov, ktoré pre Matoviča a jeho mafiu zarába jeho
(môžeme kľudne povedať že jeho) trnavská firma.
No predovšetkým – biznis s vakcínami. Áno, presne toto je hlavný dôvod, prečo vláda napriek tomu,
že vie, že životy môže zachraňovať Ivermektinom, tak to robiť nebude. Vláda SR vedome ľudí nelieči,
nechce ich liečiť. Vláda SR vedome zadržiava liek, ktorý by pomohol 3600 ľuďom, ktorí nemuseli
zomrieť a ďalším tisícom, ktorí ešte žiaľ zomrú, pretože vláde SR ide o peniaze. Životy ľudí ich
nezajímajú. Na vakcínach zarábajú desiatky miliónov eur, okrem nich aj Jarčuška, ktorý by každého,
kto sa nedá očkovať najradšej zamkol do pivnice a zahodil kľúč. Bezcharakterná osoba, ktorej sa
výrokmi a správaním „vyrovná“ už iba skutočný primitív Pavol Čekan. Za jeho výroky by v
civilizovanom svete dávno sedel v cele za urážku národa, pohŕdanie ľuďmi pre ich presvedčenie a
slobodné rozhodnutie. No tento štát už presne rok nie je civilizovanou krajinou. To, čo si dnes hovorí
Vláda SR je absolútny morálny, odborný, spoločenský a sociálny odpad. Bez výnimky.

Vláda SR úmyselne nedovolí liečiť ľudí dostupným a lacným liekom, ktorí preukázateľne pomáha aj
veľmi ťažko chorým. Robí to s úmyslom očkovať čo najviac ľudí (iba americkým šmejdom, ruský
Sputnik V – nikto nikdy z vlády nechcel, matovičove trápne divadlo bolo tak úbohé, že je zbytočné ho
aj komentovať) a zarobiť desiatky miliónov eur. Kvôli tomu ľudia zomierajú. Ak niekto úmyselne
niekoho nelieči, nepodá mu liek na záchranu, je to úmyselný trestný čin vraždy. Táto vláda vie, že
liek by tých ľudí zachránil, no nedovolila to a oni zomreli. Úmyselne týchto ľudí zabili! Nie, nikto z
nich po predčasných voľbách neujde. Do jedného všetci budú súdení u nás, dokonca táto genocída je
pokojne vhodná aj na medzinárodný tribunál v Haagu. Ale to nie je potrebné. Na Slovensku máme
stále dosť spravodlivých sudcov (ktorí sa vys…li na Kolíkovej reformu) a jednoznačne by minimálne
piatim členom vlády udelili trest doživotia za vlastizradu a genocídu vlastného národa.
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